
 

           

 

 

 
 
             Zápis ze zasedání SR GCA č.11/2023 

               ze dne 15.12.2023 

 

 
Přítomní: 

 

 

JUDr.J.Kovář, Ing. J. Sedláček, Ing. R. Varta, 

Ing.K.Libenská,Paní V.Kozáková ,M. Hlaváč                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

     6 

 

Omluveni:                                                                                                                  

                                                                 

 

Ing.M.Kučerka                                                                                                                                                                                                      

     1 

 

 

 

 

1.Kontrola úkolů:                                                                                                                                                                                                                                                 

 

1.1. Propagace klubu ve školách, nábor nových členů klubu (dětí i dospělých): 

- Paní Libenská informovala SR o závěrech z jednání z firmou SKRSTAV o propagaci 

nabídky zvýhodněného členství v GCA (např. zkušební čl. na jeden rok) v rámci 

prodeje bytů ve Slavově u Brna.  

- Paní Kozáková požádala SR o upřesnění informací, které mají být uvedeny v letáku 

na Den otevřených dveří pro školy. V plánu je oslovit cca 50 škol. 

- Všichni členové SR připraví do příštího zasedání návrhy co konkrétně může klub a 

hřiště školám nabídnout. 

 

               Odpovídá: Paní Libenská, Paní Kozáková.  

               Termín: 19.1.2024 

   

1.2. Pan Varta informoval o závěrech s programu jednání celostátní konference STK.  

 

 

1.3. VH GCA  29.1.2024 

Paní Kozáková informovala SR, že prověřila možnosti elektronického hlasování na VH. 

Dle informací paní Kozákové není v možnostech klubu zajistit transparentní formu 

elektronického hlasování.  

 

Na příští SR budou navrženi členové do komisí VH. 

 

               SR GCA ukládá sekretáři klubu zajistit: 

- objednání prostor a občerstvení na VH 

- rozeslat pozvánky členům GCA a umístit na web. 

- připravit prezenční listiny a zajistit dostatečný počet osob k prezenci. 

 

               Odpovídá: Paní Svobodová 

               Termín: 19.1.2024 

 

1.4.  Ing. Hlaváč, informoval o závěrech z přípravné konferenci ČGF 13.10.2023  

 

  

2. Různé:   

 

2.1. SR GCA řešila žádost člena GCA pana Miroslava Jandory. 

2.2. SR GCA ukládá sekretáři prověřit platnost ochranné známky. 

2.3. SR GCA ukládá sekretáři umístit na web. Stanovy GCA. 

 

 

 



 

Místo: Slavkov u Brna 

Zpracovala: Marta Svobodová    

Dne: 15.12.2023 

Termín příští SR: 19.1.2024 v 11.00 hod. Online 

Za SR GCA:      

          

…………………………………………… 

 Prezident JUDr. Jiří Kovář                                         

 

 

 

 


